
PRoroKór Nn xxvl / 04

z sesji Rady Miejskiej w-Jpdrzejowie odbytej w dniu 28 paídziernika 2004 roku
w sali wielofunkcvjnej Domu Kultury w Jgdrzejowie.

Ad .  l .
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta WiÉniewska o godzinie 10" otwarla obrad"v

XX14 sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejow-ie. Obrady rozpoczpto przy obecnoSci na sali obrad

l9 radnych na stan 2l radnych, co stanowi 90,48 Yo og6lu Rady. Przewodnicz4ca stwierdzila
quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodnicz4ca Rady powitala przybylych na sesjp: Komendanta Powiatowego
Policji w Jgdrzejowie Pana Andrzeja Piqtka, Komendanta Gminnego OSP Pana Jerzego

Smackiego, BurmistrzaLeszka Kapcig, Wice burmistrzów Janusza Wolniaka i Stanisiawa

Nowaka, radnych" naczelników wydzialów Urzgdu Miejskiego, kierowników jednostek

organizacyjnych gminy 1 oraz wszystkich przybylych na obrady.
Przewodnicz4ca Rady zgjosrla kandydaturq radnego Andrzeja Hatnego na sekretarza

obrad.
Radny Hatny wyrazil zgodg.
Sekretarzem obrad jednogloSnie wybrano radnego Andrzeja Hatnego.

Ad.2.
Przewodnicz4ca Rady poinformowal.a,2e na sesji w dniu 26 sierpnia 2004 roku

obecni byli wszyscy radni, na sesji w dniu 2 wrzesnia 2004 roku nieobecni byli radni:

- Ryszard Dzwonek

- Stefan Fiutek
NieobecnoSó zostala usprawiedliwiona.
Na sesji w dniu 29 wrzeÉnia2004 roku obecni byli wszyscy radni.

4 d . 3 .
Radny Stanislaw Baranski poinformowal. ze na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej

ustalono, iz Komisja bgdzie wnioskowaó o wycofanie z porz4dku obrad punktu 18.

W zwi4zku ztym radny wnioskuje o wycofanie punktu 18.
Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej Pawel Smor4g potwierdzil slowa radnego

Baraúskiego i wyjaénil, iz byly brane pod uwagg dwie alternatyrvy: albo wycofanie

z porzqdku obrad, albo uzupelnienie $ 4 pkt 2 uchwaly o 24 punkty, które s4 w ustawie.
Burmistrz Leszek Kapcia wyjaSnil, iz uwzglgdnil wniosek Komisji i autopoprawki

do projektu uchwaly zamterzal zglosió przy rozpatrywaniu tego punktu.
Radna Ewa Ptasznik wnioskuje o wycofanie z porz4dku obrad punktu 18. Radna

poinformowala. iz rozmawiala z przedsfawicielami grupy wolontariackiej dzialqqcej przy

Cechu Rzemiosl i Rzemieslników Róznych. Zwrócili oni uwagq na ró2ne niedoci4gnigcia
w projekcie uchwaly. Radna prosi, aby -jezeli nie ma koniecznoéci podjpcia tej uchwaly juz

dzié- przeio2yóten punkt na nastppnq sesjg, co pozwoli na szczegóiowe omórvienie projektu

uchwaly w komisjach.



Burmistrz Leszek Kapcia zwrocil sig do radnych, aby zrozumieli istotg uchwaly, która
ma daó narzqdzie gminie do oglaszania przetargów na zadania realizowane przez gming.
Zadafitych nie mo2na dowolnie cedowaó; trzeba to robió w drodze przetargu.

Radna Ewa Ptasznik powiedziala. 2e rozumie burmistrza, ale ta uchwala ma daó furtkg
do dzialalnoéci róznym ugrupowaniom, a taka nie daje tych szans. Jezeli budzi sig
w4tpliwoió, ze ktoS nie bpdzie mógl korzystaó, dopracujmy t9 uchwalp. Niech ludzie, którzy
bgdq z tego korzystaó majq w tym swój udzial. Dla dobra spolecznego uchwala powinna byó
przelo2ona na nastppn4 sesjp.

Radny Pawel Smor4g poinformowal" ze wczoraj na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej
Pan z ,,CECHU" przedlozyl sprawg. Wspólnie ustaliliÉmy, ze bgdziemy wnioskowaó
o wycofanie punktu 2 w $ 4.

Na salp obrad przybyli radni Jan Zigbinski i Adam Wójcik; obrady kontynuowano przy

obecnoéci na sali obrad 21 radnych.

Rada Miejska przyst4pila do glosow-ania wniosku o wycofanie z porzqdku obrad
punktu 18.

Z a - 9
Przeciw - 7
Wstrzymalo sig - 4

Wniosek zostal przyjpty.

Rada Miejska w Jgdrzejowie przyjpla porz4dek obrad nastgpuj4c4 iloSci4 glosów:

Z a - 1 9
Przeciw' - 0
Wstrzymalo siq - i

Porz4dek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quonrm, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoéci radnych na sesjach w dniach 26 sierpnia.2i29

wrzeSnia 2004 r.
3. Przyjgcie porz4dku obrad.
4. Przyjgcie protokolów zpoprzednich sesji.
5. Zapytanta i interpelacje radnych
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza mipdzy sesjami.
7. Sprawozdanie z wykonania uchwal Rady podjptych na poprzedniej sesji
8. lnformacja Komendanta Powiatowego Policji o stanie bezpieczeistwa na terenie

gminy.
9. Informacja Komendanta Miejsko-Gminnego OSP o stanie bezpieczenstwa

pozarowego na terenie gminy.
10. lnfbrmacja o oSwiadczeniach majqtkowych.
I l. Informacja z wykonania budzetu miasta i gminy Jpdrzejów za I pólrocze 2004 roku.
12. Ltchwala w sprawie zmian w budzecie miasta i gminy na 2004 rok.
13. Uchwala w sprawie zaci4gnigcia kredytu na sfinansowanie wydatków

nie znajduj4cych pokrycia w planowanych dochodach gminy.



14. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly Nr U7102 zmienionej uchwalq Nr XIV/I55103

Rady Miejskiej w Jgdrzejowie w sprawie ustalenia warunków pracy i placy

Burmistrza Miasta Jgdrzejowa oraz upowaínienia Przewodniczqcego Rady Miejskiej

w Jqdrzejowie do dokonywania czynnoéci w sprawach z zakresu prawa pracY wobec

burmistrza
15. Uchwaia w sprawie wyraaenia zgody na zamiang nieruchomoSci komunalnej

na nieruchomoÉó stanowi4c4 wlasnoéó osoby frzycznei.
16 Uchwala w sprawie nabycia nieruchomoici na wlasnoSó Gminy Jgdrzejów.
17. {jchwala w sprawie nieodplatnego nabycia na wlasnoSó Gminy Jpdrzejów

nieruchomoSci, stanowi4cych wlasnoSó osób fizycznych, polozonych we wsi Lasków.
18. Uchwala w sprawie uchylenia Uchwaly Nr XI)ll93/04 Rady Miejskiej w Jqdrzejowie

z dnia25 marca20A4 r. w sprawie okreSlenia stawek oplat za skladowanie odpadów
na Skladowisku Odpadów Komunalnych w Potoku Malym.

19. Odpow-iedzi na interpelacje.
20. Sprawy ró2ne.
21. Zamknigcie obrad.

4 d . 4 .
Nie zgloszono uwag do protokolów z poprzednich sesji.
Protokoly z poprzednich sesj i zostaly przyj gte.

A d . 5 .

l . Radna Janina Szreniawa odcz5tala pismo w sprawie dojazdu do domu przy ul.
Slonecznej, zlo2one do Urzgdu Miejskiego w dniu 7 sierpnia 2003 roku. Radna p1'ta,

dlaczego do tej pory nie udzielono odpowiedzi na w/w pismo.
Radna Janina Szreniawa odczytala pismo ZNP w sprawie podwyzek plac dla
pracowników administracji i obslugi, którzy s4traktowani jak pracownicy II kategorii.
Radna prosi o rozwiqzanie problemu poprzez przeznaczenie w przysztorocznym

budzecie odoowiednich Srodków.
3. Radna Janina Szreniawa odczytala pismo Pana Pelki w sprawie dojazdu do posesji

przy ul. Okrgznej oraz odpowiedziUrzpdu na w/w pismo. Radna uwa2a.2e nie mo2na
robió tak, aby jednemu pozwolió, a drugiemu nie.
Radna Janina Szreniawa przypomniala, 2e juL II kadencjp wnioskuje aby na placu

targowym byla gielda rolna i nie moZe sip doczekaó.24 ÍX Burmistrz Nowak zaczfi
gonió z Placu Koéciuszki ludzi handluj4cych kwiatami i lampkami i kazal im iéó
handlowaó na parking przy Glowackiego. Dlaczego przy takim bezrobociu utrudnia
sig ludziom zarabianie pienigdzy?
Radna Janina Szreniawa poinformowala, 2e dwie noce nie spala po przeczytaniu
artykulu w prasie ,,To jest walka o wladzg"" który byl wywiadem z Paniq
Przewodnicz4cq. Radna Szreniawa pyta, kto robi walkg o wladzg. Takie male
miasteczko i polityka? Radna pyta Burmistrza dlaczego nie powiedzial jakie

inwestycje bpdq robione, tylko zrobtla to Pani Przewodniczqca. Ludzie zglaszajqsip
z pretensjami, 2e przez tyle lat nie zrobiono ulicy Zielonej mimo, ze jest tyle
pienigdzy. JeSli coi mówimy, to mówmy to z konkretami, a nie chwalmy sig naprzód.
Radna Janina Szreniawa pyta, dlaczego Burmistrz jedne osoby wyslal na emerytury,
a drugich nie wysyla, pomimo, ze powinni odejsó. Burmistrz dobrze wie o kogo
chodzi.

6 .



Radny Stanislaw Baraírski poinformowal, 2e w czasie pelnienia dy2uru zglosili sig

przedstawiciele mieszkaúców Mnichowa, gdzie dwóch ludzi zajgio po 3 metry z pasa

drogi. Starostwo twierdzi, ze jest to droga gminna, a Urzqd Miejski, 2e to droga
powiatowa. Na drodze powiatowej lJrzqd Miejski nie ma prawa wykonywaó
remontów a wykonywal. Na jakiej podstawie? Radny prosi o wyjaSnienie sprawy.

Jest oplata za zapcie pasa drogowego i jezeli osoby, które zajply pas drogowy
musialyby zaplació - zwolniliby od razu.

8. Radny Stanislaw Baraúski poinformowal,2e na drogg Prz4slaw - Kurliki Euroubojnia
nawiozla gliny i Smieci. Radny prosi aby dopilnowaó, by zostaio to wyrownane

lub wykonaó to w ramach remontów
Radny Jan Zigbiúski py'ta, jaka jest umowa z wykonawc4 i kto poniesie koszty

remontu ulicy Konarskiego, któr4 przebiegal objazd w zwt4zku z remontem ul. I I

Listopada.
Radny Józef Kpdra pyia, czy w umow-ie zwiqzanej z budowq obwodnicy jest klar-rzula

dotycz4ca niwelacji szkód, które juz powstaly.
Radny Józef Kgdra dzigkuje za ustawienie przystanku autobusow-ego w Rakowie
naprzeciw szkoly.
Radny lózef Kpdra pyta, czy gmina przewiduje pomoc w przypadkach klgsk

zywiolowych i prosi o tak4 pomoc dla poszkodowanych w wyniku poíaru

w miejscowoéciBorki.
Radny Andrzej Hatny pt4a" czy podejmorvane s4 dzialanta w kierunku budowy
obwodnicy zachodniej, która jest konieczna. Jezeli dzialania s4 podejmowane - radny
p¡a, jakie i kiedy

14. Radny Andrzej Gawlowski prosi o naprawienie szkód powstalych z powodu objazdu
na drodze Jasionna - Dalechowv. remontowanei 2lata temu.

4 d . 6 .
Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e byla mowa, iz ul. Zielona bgdzie robiona

wtedy, kiedy Rakowska i Krzywa. W pkt 41 informacji jest mowa o ul. Krzywej

i Rakowskiej, a o Zielonei nie ma.
Burmistrz Leszek Kapcie odczytal punkt 41 informacji i dodal, ze uwagi mog4 byÓ

zgLaszane, a póiniej bgd4 podejmowane dzialania.
Naczelnik Dariusz Trelinski poinformowa\, ze decyla w tej sprawie zostala wydana

na wniosek Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad i dotyczy zupelnie innej materii.
Wipcej uwag nie zgloszono.
Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdzy sesjami zostalo przyjgte.

A d . 7 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z wykonania uchwal Rady podjgtych

na poprzedniej sesji.

4 d . 8 .
Komendant Powiatowy Policji Andrzej Piqtek przedstawil informacjg o stanie

bezpieczehstwa na terenie gminy lw zalqczeniu do protokolul.W uzupelnieniu Komendant
powiedzial , 2e w naszej gminie jest 6 dzielnicowych z czego 2 pracuje na terenie gminy w 46
miejscowoóciach. Dzielnicowi bili prezentowani na lamach Gazety Jgdrzejowskiej.
Komendant poprosil o zglaszanie wszelkich spraw z zakresu dzialania Policji na numery

I U
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alarmowe. nagrania przechowywane s4 przez 2 lata. Równiez rozmowy migdzy dyzurnym

a radiowozami s4 nagrywane. W ocenie zagro2enia przestQpczoSciq na terenie województwa
Jgdrzejów wypadl dobrze. Komendant zaprosil czlonków Komisji Gospodarki Komunalnej
i Porz4dku Publicznego na spotkanie w dniu 4 listopada o godzinie 11;00 w KPP

w Jgdrzejowie w sprawie monitoringu miasta
Przewodnicz4ca Rady Elzbieta WiÉniewska powiedziala, 2e z informacji wynika,

izjgdrzejowska Policja ma bardzo dobre efekty w dziedzinie przestgpstw narkotykowych
i zapyiala czy problem narkotykowy dotyka szkoly i mlodzieZ.

Komendant Piqtek powiedzial, 2e problem narkotykowy istnieje. W tej spraw-ie

decyduj4ca rolp ma czas i rozpoznanie. Sprawami dealerów zajmuje sig specjalny wydzial
w Komendzie Wojewódzkiej. Przypadki zwiqzane z narkotykami maj4 miejsce zarówno

na terenie szkól jak i poza nimi. Dyrektorom placówek zaleiy na opinii, ale w sprawach
narkotyków powinni oni wspóldzialaó z Policj4. W jpdrzejowskiej komendzie jest dwóch
ludzi wyznaczonych tylko do tych spraw. Mamy równiez psa do wykrywania narkotyków.
W biezqcym roku odbgd4 sig debaty na temat bezpieczeistwa. Dobrze byloby, aby odbyly sig

one przy wspoludziale dyrektorów szkol, gdzie jest przestppczoSó nie tylko narkotykowa.
Radny Andrzej Gawlowski poinformowal" ze dwa tygodnie temu czyLal. iz pojawiiy

sig nowe narkotyki.
Komendant Pi4tek odpowiedzial. ze nie spotkal siq z nowymi narkotykami.
Radny Andrzej Hatny zauwu2yl, irc z informacji wynika, i2 na terenie Powiatu

Jgdrzejowskiego zalrzymano duzo nietrzeiwych kierou'ców. Radny p1'ta ilu z nich zostalo
ukaranych s4downie lub stracilo prawo jazdy. Radny powiedzial równie2, 2e z informacjr
wynika, iz kierowcy notorycznie przekraczajq prgdkoóó i zapytal jakie dzialania podejmuje
policja w kierunku zdyscyplinowania kierowców.

Komendant Pi4tek odpowiedzial, 2e na chwilg obecn4 nie ma danych w sprawie
zatrzymanych nietrzeiwych kierowców. Jezeli chodzi o. przekraczanie prgdkoéci, to Polacy

ogólnie nie przestrzegajqprzepisów. W Województwie Swigtokrzyskim jest dwa urzqdzenia
do fotografowania samochodów jad4cych z nadmiern4 prgdkoéci4. Koszt takiego urz4dzenia
to 100 AOO z+. Urz4dzenie to jest wypo|yczane na tydzieí" instalowane, nastppnie s4 robione
zdjgcia, których obróbka pochlania duZo czasu. W Anglii takie urz4dzenia kupuj4 sponsorzy.
30 - 40 % Érodków z mandatów idzie na wyposazenie Policji. Komenda Glówna zastanawia

sip nad takim rozwi4zaniem; byó moze bgdzie kiedyS stosowane równiez u nas.
Radny Andrzej Hatny powiedzial,2e w internecie bez problemu mozna znaleió

informacjg, gdzie np. w Krakowie sq zainstalowane fotoradary. Jest to dzialanie
profi laktyczne i prewencyj ne

Komendant Pi4tek powiedzial, ze fotoradary ustawiane s4 tam, gdzie jest najwigcej
wypadkórv. Chodzi o to, aby obywatel wiedzial" 2e moze byó sfotografowan-v.

Radny Ryszard Dzwonek zapytal, czy na skrzyzowaniu ulic Przypkowskiego
i Reymonta nie popelniono blgdu ustalaj4c pierwszeústwo przejazdu; czy pierwszeñstwa nie
powinny mieó samochody jadqce objazdem? W tym miejscu mial miejsce wypadek i byó
moze poszkodowany bgdzie chcial podaó sprawQ do s4du?

Komendant Piqtek odpowiedzial, 2e policja nie jest od ustalania prawa
ale od egzekwowania prawa.

Radny Kazimierz Michalski powiedzial, 2e Wydzial Komunikacji opiniowal ten
projekt. W Jpdrzejowie ludzie jezdz4 na pamipó i przy zmianie organizacji ruchu nie
uniknglibySmy wypadków. Na ul 3-Maja po trzech miesi4cach ludzie wjezdzajq pod pr4d
Dlatego to tak zostalo. Jeszcze tylko dwa dni i bgdzie po staremu.

Radna Janina Szreniawa podzipkowala dzielnicowym i Strazy Miejskiej za obecnoSó
na spotkaniach z mieszkañcami.



Komendant Pi4tek powiedzial, 2e radna Janina Szreniawa jako jedyna wyszla z takq

propozycjq i zachpcal pozostalych radnych do takich spotkaú.
Radny Józef Kqdra powiedzial,2e w bloku przy ul. Okrzei 24 jest dwie panie, które

wstawiajq bramkq zamykajqcqwjazd do bloku. W razie potrzeby nie dojedzie ani Policja ani
Pogotowie.

Komendant Pi4tek zapT4al czy komuS w bloku to przeszkadza.
Radny Józef Kgdra odpowiedzia| íejest taka grupa ludzi.
Komendant Strazy Miejskiej Wojciech Hatys powiedzial, 2e mieszkaúcom, którzy nie

majq samochodów ta bramka nie przeszkadza, ajeili maja - przeszkadza. Taka bramka nie
jest problemem dla mieszkaúców, ale jest utrudnieniem dla obcego.

Radny Ryszard Dzwonek uwa2a, ze bramka nie jest rozwiqzaniem. Moze warto siq

zastanowió nad identyfi katorami?
Radny Józef Kgdr4a uwa2a,2e jeileli mala grupa ludzi coS wymySlila, to nie znaczy.

2e reszta ma cierpieó.
Na tym dyskusjg zakonczono.

4 d . 9 .
Komendant Gminny OSP Jerzy Smacki przedstawil informacjg o stanie

bezpieczehstwa pozarowego na terenie gminy lw za\qczeniu do protokotu/. Komendant dodal,
ze 4 jednostki posiadajqce samochody Sredniocipzkie bpd4 wl4czone do Krajowego Systemu

Ratownictwa. Poinformowal równiea. 2e jednostki posiadaj4ce samochody zuk, zgodnie
z decy/a, burmistrza nie sq od marca dofinansowate przez gming. Srodki finansowe
jednostek nie pozwalaj4 na utrzymanie tych samochodów w zwi4zku z azym prawdopodobnie
pójdq do kasacji. Poza tym jedno polqczenie do selektywnego wf,volywania zostanie

przekazane do OSP w Zagaju. W ostatnim czasie mial miejsce jeden po2ar" w którym

uczestniczyly jednostki OSP zPrzqstawia i z Laskowa.
Burmistrz Leszek Kapcia wyjaSnil" 2e dzipki temu, iz jednostki nie otrzymaly

dofinansowania zaoszczpdziliémy pieni4dze na zakup samochodu i pompy. Dotychczas

zakupiliSmy umundurowanie i sprzgt. Samochody zuk byly przestarzale i generowaly koszty.

Uwag nie zgloszono.

Ad. 10.
Burmistrz Miasta Jgdrzejowa przedstawil wlasn4 informacjg o oSwiadczeniach

maj4tkowych oraz informacjg Naczelnika Urzgdu Skarbowego skierowan4 na jego rpce

lw zalqczeniu do protokofu/.
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej przedstawila wlasnq informacjp o oSwiadczeniach

maj4tkowych oraz informacjg Naczelnika Urzgdu Skarbowego skierowanq na jej rgce, a takze
informacjg Wojewody Swigtokrzyskiego lw zal4czeniu do protokotu/.

O godzinie 1 155 Przewodnicz4ca Rady Miejskiej oglosila przerwQ trwaj4c4 do godziny

7225.

Ad.  11.
Skarbnik Gminy Bozena Ciepluch poinformowala, ze opinia RIO o wykonaniu

budzetu za t pólrocze jest opini4 pozl't1vn4. Radni z t4 opiniq zostali zapoznani
na posiedzeniach komisji. Jezeli jest potrzeba, ta opinia zostanie przywieziona i odczytana.
RIO nie strvierdzita nieprawidlowo3ci i nie wnosila uwag. Przebieg realizacji dochodów
i realizacjiwydatków uznala za prawidlowy.



Przewodnicz4cy Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego poinformowal, iz Komisja

pozytywnie ocenia tp informacj g i zyczy dalszych sukcesów.
Burmistrz Leszek Kapcia dodal, 2e inlormacja jest obszerna. Przebieg i realizaqa

dochodów i wydatków jest prawidlowa. Na dzieh 30 IX dochody zrealizowano w 787o

a wydatki w 670A. Kredyty s4 wykorzystywane w wysokoéci wynikaj 1ceJ z potrzeb a nie

z czasu.
Przewodniazqca Rady zapSrtala, jakie s4 wplywy podatku od osób

prowadz4c y ch dziaLalno Só go spo dar cza,.

fizycznycb

Burmistrz Leszek Kapcia poinformowal." ze na 30 IX realizacja podatku

fizycznych wyniosla 650A, podatku rolnego 69.7yo, podatku od nieruchomoéci

W pozostaiych dochodach jest nadwyzka.
Wigcej uwag nie zgloszono.
Informacja z wykonania budzetu miasta i gminy Jgdrzejów za I pürocze 2004 roku

zostala przyjqla.

Ad. 12.
Skarbnik Gminy Bozena Ciepluch poinformowala,2e w érodkach na organizacjp dni

Jpdrzejowa bpdzie 1550 z\ na zakup aparatu cyfrowego dla Policji.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg Nr XXVV237l04 w sprawie zmian

w budzecie miasta i gminy na 2004 rok, nastgpujacq iloSci4 glosów:

Przeciw - I
Wstrzymalo sig - 0

fiJchwalaNr XXVI/237104 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 13.
Burmistrz Leszek Kapcia wyjaénil, ze jest to kolejna uchwala realizuj4ca budzet.

W przypadku koniecznoéci zrealizowania wydatków uchwalonych w uchwale budzetowej,

byó mo2e bgdzie koniecznoÉó zaci¿enipcia kolejnego kredytu. Na dzieú dzisiejszy nie wiemy

jak to bgdzie przebiegalo.- 
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powziqla uchwalg Nr XXVI/238104

w sprawie zaci4gnigcia kredytu na sfinansowanie wydatków nie znajduj4cych pokrycia

w planowanych dochodach gminy.
/Uchwala Nr XXVI/238/04 w zalqczeniu do protokotu/.

Ad.  14.
Radny Andrzej Hatny zapytal kto jest autorem projektu uchwaly. Zapytal równieí czy

Burmistrz chce, aby utracon4trzynastkp wl4czyó do pensji.
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej poinformowala. 2e z inicjatyw4 uchwalodawcz4

wystqpil Burmistrz.
Sekretarz Gminy Renata Kawiorska poinformowala, 2e merytorycznie to ona

przygotowala projekt uchwaly.
Radny Alfred Bialy -w zwiqzku z zapisem w uzasadnieniu, 2e nale2y wlqczyc ll12

dodatkowego wynagrodzenia rocznego do wynagrodzenia miesigcznego - zapytal czy nale2y,

czy moZna.
Sekretarz Gminy Renata Kawiorska powiedziala, ze podjgcie uchwaly zale2y od oceny

radnych. W zwi4zku z tym, ze Sejm postanowil, i2 pewna grupa ludzi zostanie pozbawiona

od osób
68.35o/o.

Za 20



trzynastej pensji, tego typu uchwaly zostaly podjgte w niektórych jednostkach samotzqdu

terytorialnego.
Radny Andrzej Hatny powiedzial, 2e ustawa datyczy+a glównie poslów i odebrala

trzynaste pensje osobom z wybory. Motywy tej ustawy byly oczywiste. C.y nale2y

to dolqczyó do pensji - zostawmy ocenie radnych. Powolywanie sig na inne jednostki

samorzqdy terytorialnego jest nie na miejscu. Radny dziwi sip stanowisku Burmistrza w tej
sprawie.

Radny Andrzej Gawlowski zapytat o ile wipcej Burmistrz bpdzie zarabial.
Przewodnicz4ca rady Miejskiej odpowiedziala" 2e w stosunku rocznym nie bpdzie

wigcej.
Radny Adam Wójcik powiedzial, ze duzo racji ma Andrzej Hatny, intencja

ustawodawcy byla inna. Kazdy radny ma w tej sprawie wlasne zdanie. Przed chwilq byia
informacja o wykonaniu budzetu za I polrocze i za 9 miesigcy; Burmistrz juz wie jak sip ten

budzet zakoiczy. Byó moze w uzasadnieniu nie powinno byó,,nale2y", lecz,,moZe". Kazdy

radny w swoim sumieniu dokona oceny. Nie zgodzg sig, aby Burmistrz mial realnie obnizkq

wynagrodzenia oceniaj4c jego dwuletni4 pracQ.
Sekretarz Gminy Renata Kawiorska poinformowa\a, 2e miesigcznie wzrost pensji

wyniesie 69I zl brutto; Tll2trzynastkito 695,05 brutto.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Józef Kgdra powiedzial, ze spotkal siq ze stwierdzeniem:

,,Burmistrz po wyroku". Zapewne zacznqsip komentarze w tej sprawie Dokqd wyrok nie jest

prawomocny, nikt nie jest skazany. Gorsze przestgpstwa byly umarzane ze wzglgdu

na znikomq szkodliwoÉó.
Radny Stanislaw Baraiski powiedzial, 2e je2eli wlqezy sig trzynastkg do pensji,

to w przyszlym roku burmistrz bpdzie j4 pobieral, mimo, ze sig nie nalezy. Nie bpdzie

to zgodnie z prawem.
Sekretarz Gminy Renata Kawiorska powiedziala, 2e radny Baranski powofuje siQ

na przepis, iz od 2005 roku burmistrzowi nie przysluguje dodatkowe wynagrodzenie roczne.

Tego Burmistrz nie bgdzie otrzymywal. Za 2004 rok, zgodnie z przepisami otrzyma polowp

trzynastki.
Pan Marek Perzyiski powiedzial. 2e jeaeli uchwala zostanie podjqta, to dochody

roczne burmistrza nie ulegn4 zmianie, a dochody miesigczne wzrosnQ o 1112 trzynastki. W tej

sytuacji trzynastka sig nie nale2y, a dostanie.
Radny Andrzej Hatny przypomnial radnemu Wojcikowi, 2e to jego partia - maj4c

wipkszoSó w Sejmie - odebrala trzynastki poslom i innym osobom z wyboru.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial. 2e to. czy bqdzie otrzymywal dotychczasowe

pobory, zale2y od radnych, od tego czy pozylywnie, czy negatywnie oceni4 dotychczasowe

dzia\ania. czy zasluguje na dotychczasowe pobory, czy nale2y te pobory obnizyó.
Radny Wojciech Bilewicz uwala, ze tu nie chodzi o ocenp pracy lecz o stosowanie

ustawy b4dZ nie.
Radny Adam Wójcik powiedzial, 2e to nie tylko poslowie jego organizacji uchwalili

tgustawg. Bardzo dobrze, ze uchwalili i sobie te trzynastkizabrali" bo im sig od pocz4tku nie

nalelaly. Ale to, ze sipgngli do wójtów i burmistrzów uwaZam zabezczelnoéó z ich strony.
Wigcej uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie lprzy obecnoéci na sali obrad 19 radnych/

powzigla uchwalg Nr XXVI/239104 w sprawie zmiany uchwaly Nr Il7l02 zmienionej uchwal4
Nr XIV/l55/03 Rady Miejskiej w Jpdrzejowie w sprawie ustalenia warunków pracy i placy

Burmistrza Miasta Jgdrzejowa oÍaz upowaznienia Przewodniczqcego Rady Miejskiej
w Jgdrzejowie do dokonywania czynnoSci w sprawach z zakresu prawa pracy wobec
burmistrza, nastgpuj4c4 iloSciq glosów.
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w zaL4czeniu do protokolul

Ad.  ls .
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jpdrzejowie jednogloénie lprzy obecnoSci na sali obrad l9 radnych/

powzigla uchwalg Nr XXVV240|O4 w sprawie wyraíenia zgody na zamiang nieruchomoéci

komunalnej na nieruchomoSó stanowi4c4 wlasnoéó osoby frzycznej.
/Uchwala Nr XXVI/240104 w zatqczeniu do protokotu/.

Ad. 16.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie lprzy obecnoéci na sali obrad 19 radnych/

powzipla uchwalg Nr XXVVL |lO4 w- sprawie nabycia nieruchomoSci na wlasnoéó Gminy

Jgdrzejów.
/Uchwala Nr XXVI/241104 w zalqczeniu do protokotu/.

Ad.  17.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jpdrzejowie jednogloSnie lprzy obecnoéci na sali obrad 17 radnyclV

powzipla uchwalg Nr XXVV242\04 w sprawie nieodplatnego nabycia na wlasnoSó Gminy

Jgdrzejów nieruchomosci, stanowi4cych wlasnoSó osób frzycznych. polozonych we wsi

Lasków.
/Uchwala Nr XXVll242l04 w zal.qczeniu do protokofu/.

Ad.  18.
Radna Janina Szreniawa poprosila kierownika Skladowiska Odpadów Komunalnych

aby poinformowal, czy zainstalowanie wagi mialo wplyw na iloSó przyw'ozonych Smieci -

aje2eli mialo, tojaki.
Kierownik Jaroslaw Rosolowski powiedzi al, 2e na skladowisku odpadów nie mog4

obowi4zywaó dwie taryfy, w zwi4zku z czym zachodzi koniecznoSó uchylenia poprzedniej

uchwaly. Zainstalowana waga funkcjonuje od dwóch miesigcy. W miesiqcu wrzeéniu ilo3ó

Smieci przyw o2ona przez EKOM zdecydowanie si g zmni€lszyla.
Radna Janina Szreniawa skomentowala, Zejak wagi nie bylo, to EKOM woztl" a teraz

ludzie bgdq po lasach wyrzucaó.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial,2e na to, i2 EKOM nie wozi Smieci do nas ma

wplyw czynnik ekonomiczny. Smieci odbieraó od ludzi na pewno bpdA a wywozió mogQ
na inne wysypisko. Robimy analizy czy wymuszaó, aby Smieci z naszego terenu trafialy do
nas, jednak w takim przypadku bgdzie problem z terminem uzytkowania wysypiska - bgdzie

on ograniczony. Na ile wzroslaby cena jednostkowa - trudno przewidzieÓ.
Wigcej uwag nie zgioszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoéci na sali obrad 20 radnycV jednogloSnie

powzipla uchwalg Nr XXVV243|04 w sprawie uchylenia Uchwaly Nr XIVI93/04 Rady
Miejskiej w Jgdrzejowie z dnia 25 marca 2004 r. w sprawie okreÉlenia stawek oplat
za skladowanie odpadów na Skladowisku Odpadów Komunalnych w Potoku Malym.
fuchwala Nr XXVI/243104 w zal4czeniu do protokolu/.
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Ad. 19.
Ratlna Janina szreniav'a odczvtala pisttrtt w sprav'ie dojazdu do dttttu pr4' ul' slonecznej' zloZone tlo

L-rzqclu trfiejskiego u, clniu 7 sierpnia 2003 roku. Iladna pvta, dlaczego do lei porv nie udzielono otlpowiedzi na

v v pi.sttto.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze wyjasni t9 sprawg; jezeh nie bylo odpowiedzi

to  udz ie l i je j  na p ismie

Roclna Janina Szreniav'a odcz.vtala pisnro ZNP tt' spra*'ie podv'.v7ek plac clla pracr>v'nikóv'

odnúnistracji i obslugi, ktorzv sq traktowani 1ak pracov'nicv II kaÍegorii. Radna prosi tt rozn-iqzanie problemtr

poplzez przeznaczenie v' prz.t'szloroczn.v¡n budzecie odpot¡iechidt irodkóv.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e nie mo2e byó tak, i2 w zale2nosci od roku

zwiqzki zawodowe preferuje jedn4 lub drug4 grupe zawodow4. Uchwalaj4c budzet dzielimy
go proporcjonalnie. Dyrektor odpowiada zautrzymanie placówki i swoich pracowników.

Ratlno Janina Szreniawa otlczvtala pisnto Pana Pelki w spravie dolazdu do poses¡i prz.','ul. Okrqzne.f

¿raz otlpttttietlzi Ltrzqclu t'tA u'v' pismo. Iladna uwa2a, ze nie ¡noina robié tak, ah.v' iedttentt ponr:olió.

a dnrgiemu nie.

Burmistrz Leszek Kapcia wyjasnil. 2e sprawa dotyczy innego zarzqdcy drogi,

stanowisko Urzgdu w tej sprawie równiez bylo negatywne. To zarzqdca drogi decyduje

o mozliwoÉci wl4czenia sig lub nie. Ta indywidualna sprawa moze byó rozpatrywana

w innym czasie, kiedy nastepi podzial geodezyjny i Rada zezwoli na zajpcie tego terenu pod

drogg bezpoÉrednio zwiqzanqztq.zatoczkq. Rozumiem interes Pana Pelki, ale my mamy dbaó

o interes wspólny.

Radna Janina Szreniav,a przyponmiala, 2e juZ II kadencjq wnictskuie ob.v na placu Íargotrv'n b.vla

gielcla rslnct i nie mo2e ,siq doczekaó. 21 LY Burntistrz l¡[o't¡'ak zaczql gonié z Placu Koiciuszki luclzi handluitp.vch

kyiatarti i lonrpkami i kazal im iió handlowaó no parking prz!' Glou,ackiego. Dloczegct prz.v takirt bezn¡bc¡ciu

u tnt d n i a s i q I u tlz i o m z ar ab i an i e pi e n i q d z.v'?

Burmistrz Leszek Kapcia proponuje. aby poczekaó jeszcze trochg. Jak uporz4dkujemy

ulicp KoScielnq bgdziemy mogli podjaó decyzjg w sprawie uporzQdkowania calego handlu na

ulicach miasta. Postaramy sig zabronió handlu wzdluZ chodników, krawg2ników; otworzymy

targowicp. MySlg, 2e do koúca przyszlorocznych wakacji bgdziemy w stanie to ztealizowaé.

To bqdzie zale2alo od Paústwa " czy zaakceptujecie nasze propozycje

Ratlna Jalina Szrenimya pt,fa, tllaczego Burtni-strz jetlne osob.r- v'vslal na emervtur.r'. a drttgich nie

tv.vs.vla, pomimo, 2e poviruti ttdelic. fJurmistrz tlobrze u'ie o kogo chodzi.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, ze kaildy ma prawo wyboru. Uprawnienia

pracownicze sq obwarowane, a ka2dy pracodawca ma obowiqzek przestrzegania prawa

pracy. W urzgdzie jest dobra atmosfera; nie ma uwag do pracy Urzgdu. Ka2dy ma prawo

skorzystaó z uprawnieú, ja mogp namawiaó, ale decyzja nale|y do pracownika. Dwóm

paniom bpd4cym pracownikami mianowanymi proponowalem zatrudnienie na innych

warunkach " ale z tego nie skorzystaly.

Ratln.v Stat¡islaw Raraítski poinfortuutol, Ze v cza,sie pehtienia tl.v2uru zg.losili ,siq przetlstaviciele

r¡ic,szkaúcótt' ,\fnichtnt'a, gdzie útóch tudzi zajqto po 3 mefrv z pasa drogi. Storoshro hrierclzi, ze.iest to clroga

grtrinna, a Ltrzqtl Jtiejski, ze to clro4:a powiakm,a. l{a tlro¿lze poviatov'ej Lirzqtl JÍieJski nie ma pro\la

irlkon.wt,aé rentonÍ<itt' a v'.vkon.tnral. irla jakiej podstav,ie? Radnv prosi o tr.r'jainienie .\Pra1r.v. Jest oplaÍa zu

zo¡qcie pasa clrogov,ego i jeZeli osobv, ktore zo¡qtv pas drogowv' musiatl'bv zaplacié nt'olnilib.v ttd raztt.

Naczelnik Wojciech Abramowicz powiedzial, 2e Pan Cymba wystqpil do Urzpdu

o wytyczenie drogi. Po sprawdzeniu dokumentacji okazalo sig, ze jest to droga powiatowa.

Gmina nie ma prawa wytyczania dróg powiatowych.
Radny Stanislaw Baraiski powiedzial, 2e w wykazie dróg powiatowych nie ma tej

drogi.
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Naczelnik Abramowicz powiedzia| ze sprawa dotyczy zarzqdcy drogi i wlaéciciela

drogi.
Burmistrz Leszek Kapcia uwa2a,2e nie moLna w tej chwili prowadzió dyskusji. Ma

Pan stanowisko nasze w oparciu o aktualnie posiadan4 wiedzp. Albo Pan nam wierzy - albo
nie. Starostwo mówi, 2e to nie ich droga - niech Starostwo odpowiada za udzielane
informacje. Jezeli sip Starostwo zwróci do nas o ustalenie, albo przekazanie, wtedy mozna
dyskutowaó i rozmawiaó. Wedfug naszej wiedzy i stanu prawnego jest to droga powiatowa.

Nie znaczy ta,2e nie bpdziemy interweniowaó, bo jest to problem spoleczny na terenie naszej
gminy. Bez wzglgdu na to, czyja jest to droga - interwencjq podejmiemy.

llatln.v'sfanislaty liarctnski poinfonnoval. ze na drogq Przqslau' Kurliki Ettnttrbclnia notriozla glitt.t'

i intieci. Radn.v prosi ab"v dopilnou,aó, b",- zostalo to v,.vróv'nane lub wvkonaé ttt v rannch remonlótt'.

Naczelnik Wojciech Abramowicz poinformowal, 2e zostalo zlecone zasypanie
i wyrównanie; dzié mialy rozpoczqó sig prace.

Radn.t, Jan Ziqbiúski p.vta, .iaka jesf umtnro z v,.vkonmrcq i kb poniesie kosz! rentonltt ttlic.v'

Konarskiego, którq przehiegal obiazd v ztt'iclzku z remonlem ul. I I I'i,stopada.
Radn.v .lóze./' Kqdra p.vta, cry v, ¿utt<¡v'ie ntiqzanej z budov'q obwoclnic.t' iesl klattzttla doil'czcpa

nivelacji szk<itl, kttire juz potvstalv.
Radn.v ;lntlrzej Gatyk¡v'ski prosi o napra,wienie szkód pov,stal.vch z potrctclu ttbiaztlu na drc¡dze

Ja,sionna Dalechov'.y, rencnttowanej 2 lata temu.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze caly czas prowadzone sq rozmowy
z wykonawcQ tego remontu, poniewaz cala cesja jest przeniesiona na wykonawcp. Nie znamy
treSci umowy zawartej migdzy inwestorem a wykonawc4. Rozmawiamy z wykonawc4
na temat naprawienia szkód, prowadzimy dokumentacjp lrównie2 zdjgciow4/. Dotyczy

to równiez szkód wynikaj4cych z budowy obwodnicy. Na kaidym spotkaniu wyra/nie jest

powiedziane, 2e inwestor posiada Srodki na usuwanie szkód powstalych przy budowie

obwodnicy. Te szkody frzeba zglaszaé. W momencie odbioru inwestycji równiez bpdzie
informacja dotyczqca naprawienia szkód powstalych w wyniku realizacji inwestycji.

Radn.t, Jl¡zel'Kqtlra clziqkrye za ustav,ienie prz.vstanku autobusov,ego v' Rak<¡v'ie naprzeciu' szkolv.

Burmistrz Leszek Kapcia poinformowal. 2e przystanek jest juz ustawiony.

Ratln.v- Józef Kqttra p.rto, cz.v gmina przev,itluje pontoc v' prz.v-padkach klqsk z.wriolotrvch i prosi o takq

pont()c tlla poszkodov,on.v-ch v,v't-niktt pozaru v' mieiscot+'oici Borki.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e ka2dy pozar rodzi wspolczucie. Jezeli bpdzie
propozycja ze strony soltysa lub rady soieckiej, jak pomóc i w jakim zakresie - udzielimy
pomocy w miarg posiadanych érodków

Ilodn.v,lndrzej Hafn.t,p.vta, cz.t,podejmou)ene sq dzialania v kierunkLt buck¡v.v,ohv'oclnic.v zachotlnie¡,
która jesl kr¡nieczno. Je1eli dzialania sc1 podejnovane radry p1,ta, jakie i kiedv.

Burmistrz Leszek Kapcia poinformowal, ze w sierpniu w GDDKiA w Warszawie
zloLyl pismo w sprawie rozpoczgcia praa nad realizacj4 inwestycji pólnocnej obwodnicy
miasta Jpdrzejowa. W czasie pobytu w Jpdrzejowie Komisji Sejmowej równiez ten temat byl
poruszony.

W trakcie udzielania odpowiedzi na interpelacje salp obrad opuÉcily radne Maria Baranska
i Ewa Ptasznik, a nastepnie Radny Stanislaw Barañski.

4d .20 .
Przewodniczqca Rady Miejskiej odczytala pismo w sprawie kampanii ,,Zachowai

trzeiv,ry umysl" lw zalqczeniu do protokotu/.



12

Radny Jan Zipbiúski przytoczyl fragment wywiadu zPrzewodnicz4c4Rady Miejskiej

zamteszczonego w Gazecie Jpdrzejowskiej dotycz4cy wniosku na inwestycje opiewaj4cego na

kwotg 40 ml zl. Radny powiedzial. 2e z tego, co wiemy opracowaliÉmy bardzo dobry

wniosek, natomiast tg priorytetow4 sprawe przegraliémy. Na Komisji Rolnictwa

wnioskowaliémy, aby zaplrtaó odpowiednich osób, dlaczego ten dobry wniosek zostal

odrzucony. Widocznie nieprawdq jest, ze wladze wojewódzkie s4 przychylne miastu

Jpdrzejów. PrzegraliSmy naprawdg wa2nqsprawQ.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e trzeba wiedzieó jak przebiega nabór,

rozpatryw-anie, zatwierdzanie i przekazanie do realizacji. W lJrzgdzie Marszaikowskim iest
odpowiednia komórka, która siq tym zajmuje. Nasz wniosek zostal oceniony bardzo wysoko
(91 punktów). Zarzqd Województwa ustala strategig i ma wyl4cznoéÓ decyzji.

W Województwie Swigtokrzyskim jest duza presj a na korzystanie z funduszy unijnych
w efekcie czego iloéó wniosków pipciokrotnie przekracza mozliwoéci finansowe. Nasz

wniosek zabieral70 Yo calego dofinansowania na Województwo Swigtokrzyskie i zostat przez

Zarzqd Wojewódawa negat)"vvnie zaopiniowany. Celem Zarzqdu jest ochrona wody doliny

Nidy. WipkszoSó wniosków zaakceptowanych dotyczyla gmin wzdlu2 rzeki Nidy. Nie

mozemy zacietrzewiaó sig i bronió swojej sprawy za wszelkq ceng, bo przy kolejnych
naborach decydentem bgdzie ten sam organ. Otwarla sip mozliwoSó przedstawienia do 2 Xl

nowych wniosków w ramach funduszu SPOJNOSCI, który rozpocznie sig w 2006 roku. W tej

chwili na terenie naszego województwa równie2 sq realizowane inwestycje w ramach tego

funduszu, ale majq one inne zadania. Wnioski w ramach tego funduszu s4 rozpatrywane przy

ministerstwie i w przypadku pozl.tywnej opinii s4 kierowane do Komisji Europejskiej.

W przypadku pozytywnej opinii Komisji wraca do realizacji przez Narodowy Fundusz

Ochrony Srodowiska. W zwi4zku z tym porozumieliSmy sig z s4siednimi gminami i w tym

wniosku ujgliémy zadania. które byly w ZPORR. Zrobimy wszystko, aby te wnioski przeszly.

Wniosek jest duzy -bgdzie opiewal na 20 ml E. Wniosek ma du2e szanse aby byt rozpatrzony
przez Komisjq Europejsk4w 2005 roku, co daje szansq narealizaciq w 2006 roku. Sciezka
finansowania i éciezka rozliczania jest jasna. Z tego, 2e nie zostaliémy zakwalifikowani do
ZPORR próbujg wyci4gn4é same pozytywy i tak sig staram ukierunkowaó sluzby w Urzpdzie.
Skladamy wniosek na boiska sportowe, do 15 listopada chcemy zlo2yÓ kolejny wniosek na

drogg gminn4. Nie wyci4gajmy negatywnych wniosków, ale zróbmy wszystko, aby
wyci4gn4ó korzySci nabazie tego co juz zrobilismy. Nie mozemy stawaó frontem do organu.

od którego wczeéniej, czy póíniej bpdziemy zalein|
Soltys wsi Jasionna Wanda Marcinkowska zwrócila uwagq, ze sohysi zostaj4 do koúca

sesji aby zabraó glos, a radni wychodz4 wczesniej. Pani soltys przypomniala.2e byl skladany
wniosek o wywrotkg kamienia na drogp; podzigkowala za wywiezienie kamienia pod szkolg,
podzigkowala za zorganizowanie dozynek w imieniu wlasnym i radnego Andrzeja
Gawlowskiego, powiedziala" 2e Pan Sqk w ogóle nie interesowal sig spraw4 dozynek -

chcialby tylko zbieraó laury.
Pan Marek Perzyúski poinformowal, ze jest prowadzona akcja antykorupcyjna

skierowana do samorz4dowców pt. ,,Przelrzysta Polska". Pan Perzyúski zapylal iaki Pani
Przewodniczqca zapatru-'1e sig na tg akcjg.

Burmistrz Leszek Kapcia:
- podzigkowal wszystkim, którzy przyczynili sig do organizacji dozynek,
- poinformowal, ze kamien dziS bgdzie przywieziony,
- podzigkowal za zaangaíowanie dzigki któremu jutro jest v,ry1azd do Kielc po

odbiór I nagrody w Sportowym Turnieju Miast i Gmin, w którym trzec,i raz
z rzpdu Jpdrzejów zajmuje I miejsce,
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zapfosrl na dzieh 2 Xl godz. 16:00 do Domu Kultury na konsultacje w sprawie

Programu Rozwoju Lokalnego, hóry bgdzie przedlozony radnym do uchwalenia
w-polowie listopada,
zaprosil na dzieh 3 XI godz. 10:00 przed Dom Kultury na objazd terenu gminy,

aby ocenió, co jest do zrobienia i obraó strategig przed uchwaleniem budzetu.

A d . 2 1 .
Przewodniczqca Rady Miejskiej o godzinie 1400 zamkngla obrady XXVI sesji Rady

Miejskiej w J gdrzejowie.

...{rotokolowaia

:f furolbñQ
Teresa Borowska
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